



To: All members and friends of IPSA (HK)

From: IPSA (HK)

Issued Date: 13th January 2015

Visiting of Hong Kong Fire Services Training School

Topic: Hong Kong Fire Services Training School (FSTS) was established in 1968, located in Pat Heung, Yuen Long. FSTS provides initial training for recruit fire and ambulance personnel. It also provides refresher and advanced training courses for all fire personnel as a on-the-job training. The duration of various courses ranges from one day to 26 weeks. Other than the internal personnel, FSTS also provide training for staff of other government departments, private organizations and overseas fire officers. We are pleased to have an opportunity to visit the training school that you should not miss it.

Assemble: To be advised when booking is successful.

Date: Tuesday, 3rd February 2015

Schedule: 1330 hrs. : Registration
1400 – 1530 hrs. : Tour

Language: Cantonese (Supplement with English)

Participant: IPSA Members and members of friendly associations, Limited to 40/ Free of Charge.

Reservations: Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, mail, email or fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 28th January 2015.

Remarks: 1. As the venue can be very wet and hot, smart casual dressing is recommended.
2. If Tropical Cyclone Warning No. 3 and above or Red or Black Rainstorm Warning is hoisted at noon on the day, the visit will be cancelled.

BOOKING SLIP – A Visit to Hong Kong Fire Services Training School on 3rd February 2015

To: Administrative Support of IPSA (HK)

Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Email: info@ipsa.com.hk

I shall attend the visit on 3rd February 2015.

Name (in block letter) _____

Membership No. _____

Email address (1) _____

Contact Tel: _____

Email address (2) _____

Date: _____



致由發出日期: 各會員及友會會員
國際專業保安協會(香港)
2015年1月13日

參觀消防訓練學校

項目: 消防訓練學校於 1968 年成立，校址位於新界元朗八鄉。消防訓練學校隸屬於香港消防處總部，專為新入職消防員及救護員提供職業訓練。亦為不同職級及組別人員提供進階及持續職業訓練。不同種類的課程會由一天起至二十六週。除消防處人員外，該校亦有為其它政府部門提供消防訓練。現時訓練項目更伸延至私人機構及海外消防隊伍。本會將於 2 月份獲準安排參觀訓練學校，讓同業了解這所世界聞名的消防訓練場所。名額有限，萬勿錯過！

集合地點: 將會另行通知成功申請者

日期: 2015 年 2 月 3 日(星期二)

時間: 1330 時 : 登記 / 1400 - 1530 時 : 參觀

語言: 廣東語 (輔以英語)

參加者: 國際專業保安協會會員及友會會員，名額 40 人/ 費用全免。

報名: 先到先得。截止報名日期：2015 年 1 月 28 日。請填妥以下表格，以郵寄、電郵或傳真予本會。

備註:

1. 建議會員穿著較為輕便衣著。
2. 若於當日正午仍掛上三號風球或以上 / 紅雨或黑雨，此活動將取消而不會作出另外通知。

報名回條 - 2015 年 2 月 3 日參觀消防訓練學校

致: 國際專業保安協會(香港) - 行政支援

電話: 2205-0418 傳真: 2591-4309 郵寄地址: GPO Box 1852, Central, Hong Kong 電郵: info@ipsa.com.hk

本人將參加 2015 年 2 月 3 日之參觀活動。

姓名 (正楷)	會員編號:
電郵地址(1)	聯絡電話:
電郵地址(2)	日期: